هذه هى الاتفاقية قبل التعديل المشار لرابطه فى نهاية المستند

3 ← 1مليون جنيه لك مثل كل مسارع ومسارعة من الألف الأوائل الموافقين عليها والناشرين لها
© اتفاقية مكاسب المليارات ©
☺مليون لك لو شاركت ثم تم اختيارك☺> مليون < لك لو فزت☺> مليون < لك بتقدير أمناء. 
☺آلاف لك لو وزعت ☺ملايين ومليارات وترليونات لكم حسب استثمارات شركاتكم ودولكم لخامات "مناجم مكاسبك"أنت والمليارات.
☺مليون لك من أول مليار جنيه مصرى طبقا لشروط أول مزاد لبيع حقوق استثمار مكسبات "مناجم مكاسبكم" إذا فازت بإحداها دولة أو شركة ذكية.
☺الدولة أو الشركة الفائزة توافق مقدما علي ضمان توزيع أول مليار دولار جوائز للمروجين
بحسابات أو وسائل عادلة ونتائج لا تقبل الاعتراض:

أهم شروطها 2مليار جنيه جوائز لأسرع ألف وافقوا علي ©اتفاقية مكاسب المليارات © وشاركوا هذا التنبيه 10 مرات.

( 3 مليون لكل مشارك ومشاركة ضمن المائة الأولى ثم كل مائة تالية تقل 200ألف جنيه للفرد فيكون لكل مشارك ومشاركة ضمن المائة العاشرة   1 مليون جنيه)
مليار جنيه لألف من المروجين ب10 مشاركات أو رسائل أو أكثر - كل جائزة مليون.

مليار جنيه لأحسن ألف من أصحاب ومديرى المواقع والصفحات والمجموعات العادية المعلنين عن الاتفاقية أو عن منشور أو فيديو يخصها بإعلان مستمر- كل جائزة مليون.

 خمسة مليارات جنيه لأحسن وسائل الإعلام العربية المنتفعة ب©اتفاقية مكاسب المليارات © وبجواهر "مناجم مكاسبك". 

بقية المليار دولار لأحسن وسائل الإعلام العالمية المنتفعة ب©اتفاقية مكاسب المليارات © وبجواهر "مناجم مكاسبك". 
☺المليون لك إذا سابقت بمشاركة ©اتفاقية مكاسب المليارات ©10مرات على الأقل للتأهل للاختيار ضمن الألف الفائزين بمليار جنيه من المليار دولار المخصص للترويج  للمزاد. 
☺وجائزتك > مليون مثل  2000متميزين إذا فزت فى إحدى ©أعظم مسابقات المليارات ™© كلما نظمتها سنويا دولة أو شركة ميزانيتها أكبر من مصر بجوائز> 2مليار.

☺وجائزتك < مليون لو أن ميزانيتها أقل من مصر والجوائز< 2مليار.
☺و> مليون < مكافأتك بأمانة أى دولة أو شركة ذكية إذا أخبرتها©اتفاقية مكاسب المليارات © فتوقعت إدارتها فوزها بمليار باستثمار إحدى مكسبات "مناجم مكاسبك"أنت والمليارات.
☺مكافأتك المشترطة نسبتها دائما ١ فى الألف من المكاسب المتوقعة وهى أجرك المستحق لأنك أول من  أرسلت ©اتفاقية مكاسب المليارات © لأى شركة أو حكومة.

النسخة الورقية يمكنك طباعتها  من www.mkasb.com/bga.doc  وبيعها بقيمة مناسبة لتحقيق العشرات أو المئات يوميا.
يمكنك الاكتساب بتصويرها مع © إبداعات الصفحة الواحدة™ © وبيع المئات منها يوميا فى كل الأماكن والأوقات. 
مكاسبك أكثر بتركها مع الناس لحظات ثم جمع أثمانها المناسبة لمنطقتك.
يمكنك الاكتساب بترجمتها وبيعها مطبوعة وفى مواقع المحتوى والملفات والفيديوهات. 
يمكنك الاكتساب مع مليارات ب © تلفزيون و ستديوهات تنوير المليارات©
 ومليارات من© إبداعات الاستنساخ المشروع® بابتكارها وإنتاجها وإتاحتها لمكاسب المليارات بثمن أقل. 

☺ "آداب الانترنت " مبينة فى مواقع كثيرة فعلينا البحث عنها الآن والالتزام بها دائما.

☺©فتاح الأرباح العالمية© © مُكسِّبُ المليارات والحكومات والشركات والصحف والشاشات©
 صاحب "مناجم مكاسبك" يشكرك على تأكيد أنه غير مسئول عنك أمام الخالق والمخلوقات؛ ويشكرك على دعواتك الطيبات ولك منه المزيد.
☺لك منه أيضا حقك فى نسخ وترجمة © اتفاقية مكاسب المليارات © - من أول 7½مليون إلى ترليونات - ولصقها مع كل منشوراتك وتعليقاتك ورسائلك ب "آداب الانترنت".  
☺من حقك أيضا دعوة الناس للبحث عن "مناجم مكاسبك" ودخولها لمدة ساعة مجانا للفرح باكتسابك ©الملكية الخبرية العالمية™©. 
☺©الملكية الخبرية العالمية™©هى  حقك فى تحديد نسبة ترضيك من مكاسب كل من يتكسب بأى تعبير عنك أو معك.
☺ساعتك المجانية فى "مناجم مكاسبك".هى أيضا لمعرفة مدى قدرتك على اكتساب الآلاف أو الملايين بخامات وجواهر "مناجم مكاسبك".
☺ساعتك المجانية هى أيضا لرؤية مكسبات عالمية كثيرة أشرنا لقليل منها ونختم بأربع فقط:
☺© مكاسبك مع مليارات™© علامة مبتكرة لتعظيم مكاسبك بها فى كل عمل وزمان ومكان. 
☺©عُملة السلام العالمى© وأكثر من 59 من المكاسب لك وللمليارات. 
☺© مَكسَبة الأمم المتحابة™© علامة مبتكرة لأعظم المكاسب لك وللمليارات .

☺©فتاحة المكاسب العالمية مانعة الإرهاب© عظيمة المكاسب لجميع الشعوب بجميع المجالات 
بإذن ربكم ستحقق الشركات والحكومات معكم ولكم بخامات  " مناجم مكاسبكم" 

سرعة حل مشكلاتكم و تحسين حياتكم وتعظيم مكاسبكم وتحقيق سعادتكم ومليارات وترليونات.
3 →1 million L.E for you 
as every racer of the top 1000 who had approved and announced
© Billions' gain$ agreement ©
☺1Million for you if you participated & had been selected ☺> 1million< for you if you won☺ >1 million< for you trustworthy.

☺Thousands for you if you distribute☺Millions, billions and trillions for your companies and countries' investments of "your global gains mines" for you &billions.

☺1million for you of the first 1 billion Egyptian pounds according to the terms of the first auction aiming to sell rights of investment of one of MKSBAT* of "your global gains mines " if the auction won by one state or smart company.
☺The winning state or company agrees in advance to ensure the distribution of the first 1$ billion as prizes to promoters with fair judgments or fair tools and non-objectionable results:
The most important term presents 2 billion L.E. as awards for the 1st thousand who had approved and announced
© Billions 'gain$ agreement© 10 times.
 (3 million per participant within the first 100 and then every next 100 is lesser 200000L.E per person, each participant within the tenth 100 will have 1L.E million)

1Billion Egyptian pounds for a thousand promoters with 10 posts or messages or more - each prize is 1 prize million.

Another billion Egyptian pounds for BEST thousand owners and administrators of NON MEDIA sites, pages and groups who are continuously advertising the agreement or related post or video - Each prize is 1L.E million.

5 billion Egyptian pounds will be presented to the BEST OF Arab media who are benefiting from the © Billions' gain$ agreement© and from "your gains' mines".

The rest of the $ 1 billion will be presented to the BEST OF global media that benefits from the © Billions' gain$ agreement© and from "your gains' mines".
☺The million is yours if you had raced sharing © Billions' gain$ agreement © at least 10 times to be eligible for selection among the 1,000 winners of 1L.E billion from 1$ billion dedicated for auction promotion.
☺Your prize is > million as 2000 winners if you won in the ©Greatest Billions' Competitions™© whenever it will be organized annually by a state or company that its budget is more than Egypt's so the awards sum is > 2 billion.
☺Your award <million if its budget is lower than Egypt's and the prizes <2 billion.
☺Another million is your reward with honesty of a smart state or company if you had been the 1st sender of ©billions' gains agreement © to them; so their management had expected 1 billion gains by investing in one of MKSBAT* of "your global gains mines ".  
☺Your reward, which is always must be1per thousand of the expected earnings, is due to you for being 1st sender of ©billions' gains agreement©   to any company or government.
☺The paper version be printed from www.mkasb.com/bga.doc
Sell it reasonably to achieve dozens or hundreds daily.
☺Earn by selling hundreds of ©one paper creations™© &its photocopies daily in all times and places. 
☺Leave it some moments with people then collect suitable price 
Earn by translating and selling them in print and in content, files and videos sites.
☺Earn billion$ with billions  by © billions' enlightenment Studios& TV™©.

☺Earn billions with billions by creating& producing ©legal replication creations© and offering them at a lower price.
☺"Internet etiquette "is in many sites; so we must search for it now stick to commit ourselves always.
☺©Global €arning$' op¥n€r ©; © Gain$ op¥n€r for billions, governments, companies, newspapers and screens ©; The owner of "global gains mines" thanks for your confirming that he is not responsible about you in face of the creator and all creatures.

☺He also thanks your good wishes and prayers with mush more of them to you.
☺He also gives you the right to copy and translate © Billions' gain$ agreement © - from 7½million to trillions - and paste it with all your posts, publications, comments and messages with "Internet etiquette ".
☺You also have the right to invite people to search for "Your global gains mines" to enter them for 1 free hour for your joy in acquisition of  ©Global News Property ™©.
☺© Global News Property ™© is your right to determine your satisfactory % of earnings of anyone who ever earns by any expression about you or with you.

☺Your free hour is also to know your ability to gain thousands or millions from ores & Jewels of "Your global gains mines".
☺Your free hour is also to see many international MKSBAT* 

*(MKSBAT is a collaborative word means innovations for gains in all times, places and fields). 

☺We have mentioned few of them and now we end with only four:
☺©Your €arning$ With Billions™© is an innovated TM to maximize your Profits in every work, time and place.

☺©World Peace Currency © = more than 59 gains for you and for billions.

☺©MKSBA* for loving nations© = innovative sign &work for the greatest gains for you and for billions. 
☺© Global gains opener& terrorism blocker © = great gains for all nations in all fields. 
☺With the permission of our GOD, companies and governments with you will achieve speedily: Solving your problems, improvement of your life, maximizing your profits, achieving your happiness, billions and trillions. 

New agreement updated in 1/5/2019
www.hadyah.net/m1.htm
